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1. Workshop d. 2. nov. Videre planlægning 

Martin orienterer. Martin bliver tovholder den 2.11.22 – og har program for workshop klar. 
Programmet består bl.a. af 10 øvelser. 

 
Øvelserne består af spørgsmål, svar og dialog. Martin fremhæver fællestræk, kategorier - samler 
udsagn/input fra post it. 
Skal munde ud i en marketingsstrategi for at tiltrække nye beboer til byen – denne workshop 
har især fokus på børnefamilier. Hvad skal vi kommunikere til fx en ejendomsmægler?  
Martin laver efterfølgende en plan, forslag til materialer, kampagner mm - mhp. evt. materiale 
til ejendomsmægler. 
Denne første workshop er en kvalitativ øvelse.  
 
Martin har allerede tanker om materialer, som kan være med til at markedsføre vores by.  Det 
kunne være en model at få en opfølgning på workshop i form af input efterflg. fra en større 
gruppen; fx survey – herved en kvantitativ øvelse. Begge øvelser kan danne grundlag for en 
brugbar markedsføring af vores by. Martin har afprøvet noget lign. før – fra sit tidligere bosted. 

 
Aftale: 
- Martin har ansvar for mat. til og afvikling af workshop 
- Elin ansvar for forplejning – vegetarisk aftensmad. Drikkevarer tages fra depot 
- Hvert deltagende bestyrelsesmedlem bidrager på lige fod med øvrige i workshoppen 
- Vi hjælper hinanden med en hurtig opstilling til workshop – der er gymnastik i lokalet ind til 

kl. 18 
- Vi tager hver især fat i vores egne kontakter for at  give en reminder 

2. Juletræskæde eller ej? 1. søndag i advent; evt. forslag til nytænkning? 

Det drøftes, at det er vigtigt at fastholde traditionen med eller uden juletræstænding – ellers 
bliver det for svært at få traditionen genoptaget. 

Overordnet er der enighed om, at en flaglyskæde, som elektriker er orienteret om – fået 
forespørgsel om, fortsat er at foretrække. Dette år vurderes det, at det er et dårligt signal at 
sende, hvis vi i år lancerer en sådan julebelysning. Elin tager kontakt til elektrikeren om denne 
udsættelse – aftaler evt. andet tidspunkt til næste års julebelysning. 

Aftale: 

- En enkelt belysning ved hver indgang med solcelle-lyskæde på mindre træ i potte. Elin 
ansvar for dette. 

- En ”adventskrans” rundt om flagstang med 4 store ” lys” – kunne være solcellelanterne 
kunne være et alternativ. Elin undersøger pris for sådanne lanterner 

- Pynt til 1. advent er derudover lanterner langs indgangen til Mødestedet. Elin ansvarlig 
- Enkelt pynt på bordene – gran mm. Elin ansvarlig (hjælp fra øvrige) 
- Gløgg og æbleskiver, slikposer- fortæring på dagen. Ansvarlig Else Marie (Lene Ann kan evt. 

kontaktes for hjælp) 
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- Musik i baggrunden. Playliste – ansvarlig Martin 
- Et par fællessange fra sangarket. Kunne Sarah evt. spille? Nærmere aftale herom den 2.11. 
- Nyt tiltag. ”Hurtig Bingo – Stå Op Bingo”. 3 spil, 3 gevinster, 6 sidegevinster. (beløb 300 – 

400 kr.) Elin ansvarlig for gevinster, spil og afvikling. 
- Mødetid for at opstilling mm aftales den 2.11. 

 
3. Besøg på Kunsten? 

Elin orienterer om tilbagemelding fra Linea Krebs Thorhauge.  Kunsten afventer en 
tilbagemelding fra Valsted Borgerforening. Bestyrelsen vurderer, at et antal 15 – 20 
personer for Valsted er realistisk. Rundvisning koster 750 kr. – entre’ ved siden af. Mad 
eller kaffe kan være oplagt. En hverdagsaften er at foretrække fremfor weekend. 
Arrangementet kunne være slut januar.  
Aftale: 

- Elin udfylder formular for nærmere svar fra Kunsten. 
https://kunsten.dk/da/indhold/design-din-helt-egen-guidede-tur-9906 
 

4. To do liste, videre forløb? 
Opgaverne skal fortsat konkretiseres. Punktet tages med på næste møde. Bestyrelsen 
ønsker at tage opgavelisten med til kommende generalforsamling. 
 

5. Nyhedsbrev med aktiviteter og tilmelding, fremfor seddel uddeling: måske skal vi gøre vi 
gøre workshop arbejdet færdigt, inden vi tager mere fat på det emne?                               
Udsættes til næste møde. 

Evt. 

- Hans Jørgen orienterer om, at vi er indstillet til 300.000 kr fra Aalbor Kommune til ny 
belægning, regulering af brønde, gadelamper på p-pladsen. HJ har igen arbejdet for at få 
midler til Mødestedet og omgivelserne, så det kan fungere optimalt. 
HJ orienterer om resultatet af indstillingen, når den er kendt. 
 

- Hans Jørgen orienteret om Sebber IFs økonomi. Gennemgår budget 2022 – rev. 3.10.22. 
Der er af flere grunde en del store udgifter til idrætsforeningen, som udløser et større 
underskud. De uundgåelige stigende el-udgifter, tilbagebetaling af et større beløb, som 
fejlagtigt er udbetalt fra AAK til idrætsforeningen, relative store udgifter til fiberbredbånd 
og nøglesystem mm belaster klubbens økonomi. Det drøftes, at et forøget sponsorat fra 
Valsted BF til SIF kunne være en hjælp, en hjælp ift. efterspørgsel af billigere løsninger fx til 
fiberbredbånd. SIFs opfordring til at blive medlem af klubbens fitness kan deles af flere på 
Facebook og borgerforeningens Facebook gruppe. 
 

- Dinner and walking afvikles sent forår. Vejret til walking skal være nogenlunde. Elin vender 
tilbage med skabelon. Punktet tages med på møde evt. januar. 
 

Næste møde 4.1.23 klokken 17 

https://kunsten.dk/da/indhold/design-din-helt-egen-guidede-tur-9906

